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Prócz tych tradycyjnych życzeń zdrowia, szczęścia pomyślności, życzę mieszkańcom Wisły również śniegu,
który nie tylko dodaje atmosfery świętom, ale jest też niezbędnym czynnikiem do przyciągania turystów,
a w drugiej części nowego roku, słońca, które przyczyni się do wypoczynku w Wiśle. Życzę również sobie i
mieszkańcom dalszej tak dobrej współpracy ze sobą, podejmowania wspólnych przedsięwzięć, bo
współpraca przynosi wspaniałe efekty, powstają stowarzyszenia, udaje się realizować zadania, wiec tego
dobrego współdziałania na kolejny rok życzę wszystkim.

Jaki był 2008 rok?

Ten rok był w znacznej mierze poświęcony przygotowaniom projektów europejskich, liczyłem na to, że może już
niektóre rozstrzygnięcia nastąpią, bo takie też były zapewnienia. Niestety terminy się przesuwają, ale
przygotowaliśmy kolejne projekty, bo chcemy, żeby przynajmniej część z nich została zrealizowana, dzięki tym
funduszom. Ważnym zadaniem jest sprawa dróg, które są bolączką naszej miejscowości i nie tylko naszej. Ze
względu na ukształtowanie naszego terenu są to drogi górskie, a dodatkowo są  one degradowane przez przewóz
dużych ilości drzewa atakowanego przez korniki, więc trzeba je często modernizować. Cieszę się bardzo, że
poprawiła się struktura sportowa, powstała ładne, ogólnodostępne boisko w centrum miasta, co poprawiło na
pewno naszą bazę sportową. Niedaleko niego choć nie ze środków miejskich, ale przy współpracy z miastem
powstało również całoroczne sztuczne lodowisko, które też jest nie tylko ofertą dla mieszkańców, ale turystów. W
związku z potrzebami dotyczącymi przedszkoli powstało nowe, integracyjne przedszkole w Malince, cieszy się ono
powodzeniem, ale zapotrzebowanie jest jeszcze większe, więc być może w przyszłym roku ta przedszkolna oferta
Wisły zostanie rozszerzona. W tym roku rozpoczął również działalność Zespół ds..Pomocy Rodzinie na razie
zatrudniony jest psycholog i logopeda, ale również będziemy się starać rozszerzyć działalność tego zespołu, bo
potrzeby w tym kierunku są duże. Zakupiliśmy też budynek przychodni, kiedyś powstał on przy wysiłku
mieszkańców, ze względu na reformę administracyjną właścicielem stał się powiat. Teraz po zakupie znów
właścicielem obiektu jest Gmina Wisła, w związku z tym czeka nas modernizacja budynku. Kupiliśmy też cztery
nieduże budynku, które zamierzamy przeznaczyć na mieszkania komunalne, mamy ogromną potrzebę na
tworzenie właśnie tego typu mieszkań. Bardzo dużo zrobiliśmy również w zakresie promocji, prasa, radio telewizja,
różnego rodzaju publikacje, które mają promować Perłę Beskidów.

A jaki będzie 2009 rok?

Życzmy sobie, żeby 2009 rok był jeszcze lepszy, powinno w 2009 roku znaleźć się wiele inwestycji jedną z najbardziej
pewnych jest zadaszenie amfiteatru, na ten cel mamy już prawie zapewnione środki z funduszy europejskich, a jest
to inwestycja, która od lat była marzeniem mieszkańców i samorządowców, również poprzednich kadencji.
Jesteśmy na etapie wyłonienia wykonawcy i myślę, że uda się zadaszyć naszą muszlę koncertową w 2009 roku.
Będzie to też rok, w którym będzie sporo rozstrzygnięć jeśli chodzi o projekty z funduszy europejskich. Mamy
złożonych sporo wniosków, mam nadzieję, że choć część zostanie zrealizowana. Dzięki funduszom europejskim
moglibyśmy wybudować halę sportową w centrum Wisły, zmodernizować ulicę Jawornik, wybudować trasy
turystyczne łączące Malinkę z Czarnym, zadbać o otoczenie amfiteatru, wykonać termomodernizację szkoły w
Głębcach, remont targowiska. Nadzieje są ogromne plany też, ale niestety zależy to od uzyskania tych
dofinansowań.
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